



GLOBAL ENGLISH SCHOOL

BYOD INTERNAL POLICY & AGREEMENT

- Each teacher has the discretion to allow and regulate the use of personal devices in the classroom and on specific projects.
- Devices should be brought to the school on the designated days only. If brought on other days, it will be confiscated and returned to the parent at the end of the school year only.
- Approved devices must be in silent mode while in school campus, unless otherwise allowed by a teacher. Headphones may be used with teacher's permission.
- Devices shall not be used to cheat on assignments, quizzes, or tests or for non-instructional purposes (such as making personal phone calls and text messaging).
- Students shall not use devices to record, transmit, or post photographic images or video of a person or persons in the campus during school hours or during school activities.
- Devices may only be used to access computer files on internet sites which are relevant to the classroom curriculum.
- All the devices used should not contain SIM cards in them.
- Usage of the device is restricted to its owner and can be shared up to 3 students with the teacher's permission.
- Devices should be turned off or put in sleep mode, when not in use.
- Weekly monitoring will be conducted to ensure that the students are following the BYOD policies.
- If any of the BYOD rules are not followed, devices will be confiscated and returned at the end of the term only.
- The School Administration will not be responsible for loss or damage of the device. It will be the sole responsibility of the student to carefully handle the device.

Name of Student.....Grade

Name of the parent.....Signature.....



مدرسة جلوبال الإنجليزية

سياسة المدرسة حول برنامج BYOD

- يتمتع كل معلم بصلاحيّة حرية التصرف وتنظيم أوقات السماح للطلاب باستخدام أجهزتهم في الفصل الدراسي بأوقات محددة ولمشاريع محددة.
- يجب أن تكون الأجهزة في وضع صامت أثناء التواجد في حرم المدرسة، إلا في حال سماح المعلم بغير ذلك. كما يمكن استخدام سماعات الرأس في حال موافقة المعلم.
- لا يجوز استخدام الأجهزة للغش في المهام المعطاة للطلاب أو في الاختبارات أو لأي أغراض غير تعليمية (مثل إجراء مكالمات هاتفية وإرسال رسائل نصية).
- لا يجوز للطلاب استخدام هذه الأجهزة لتسجيل أو نشر أي صور أو مقاطع فيديو لأي شخص داخل الحرم المدرسي خلال ساعات الدوام المدرسي أو أثناء الأنشطة المدرسية.
- يسمح باستخدام الأجهزة فقط للوصول إلى الملفات الموجودة على مواقع الإنترنت ذات الصلة بالمنهج الدراسي.
- لا يسمح بأن تحتوي الأجهزة المستخدمة على بطاقات SIM فيها.
- يقتصر استخدام الجهاز على مالكه فقط ويمكن مشاركته مع عدد 3 طلاب آخرين بإذن من المعلم.
- يجب إيقاف تشغيل الأجهزة أو وضعها في وضع sleep mode ، عندما لا يكون وقت استعمالها.
- سيتم إجراء تفتيش أسبوعي للتأكد من أن الطلاب يتبعون سياسة BYOD هذه.
- في حالة عدم اتباع أي من قواعد هذه السياسة ، سيتم مصادرة الجهاز وإعادته في نهاية الفصل الدراسي فقط.
- لن تكون إدارة المدرسة مسؤولة عن أي فقد أو تلف للأجهزة. سيكون الطلاب مسؤولون بشكل كامل عن العناية والحفاظ على أجهزتهم الخاصة.

إسم الطالب : الصف :

إسم ولي الأمر : التوقيع :